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|س�نندج- فريد س�ماواتی| مديرعامل شرکت 
توزيع نيروي برق اس��تان کردستان در نشست خبري 
با اصحاب رس��انه از ارايه کمک  بلاعوض وزارت  نيرو به 

توليدکنندگان برق خورشيدي خبر داد.  
محمدمصطفي نجفيان در اين نشست که با حضور 
مديران عامل ش��رکت هاي صنعت آب و برق اس��تان 
برگزار شد، تاکيد کرد:   رويکرد وزارت نيرو در سال هاي 
اخير توس��عه اس��تفاده از انرژي هاي نو بوده است و در 
اين راس��تا به مش��ترکين خانگي و حتي غيرخانگي 
که بخواهن��د انرژي مصرف��ي خ��ود را از طريق انرژي 
خورشيدي تأمين کنند به ازاي هر کيلووات 45 ميليون 

ريال بلاعوض  کمک مي کند.  
وي افزود: درحال حاضر هزين��ه نصب هر کيلووات 
انرژي  خورش��يدي 120 ميليون ريال است و از اين رو 
مي توان گفت کمک بلاع��وض وزارت نيرو درصد قابل 

توجهي از هزينه ها را جبران مي کند.  
وي افزود: خوشبختانه در س��ال هاي اخير اقدامات 
خوبي در زمينه انرژي خورش��يدي در استان نيز انجام 
شده است که از آن جمله مي توان به پروژه اخير تجهيز 
15 مدرسه استان به برق خورشيدي اشاره کرد که در 
آخرين روز هفته دولت با اعتباري بالغ بر 8ميلياردريال 
به بهره برداري رس��يد. همچنين ساختمان هاي ستاد  
و س��نندج ش��رکت نيز به کلکس��يوني از انرژي هاي 
تجديدپذير تجهيز شده اند که مي تواند الگوي نامناسبي 

براي ساير ادارات و دستگاه هاي اجرايي باشد.   
نجفيان با بيان اينکه 7 روستاي صعب العبور استان 
نيز در چند سال اخير با نيروگاه هاي خورشيدي برق دار 
شده اند، افزود: در منطقه زرينه سقز و آبيدر سنندج نيز 
ايستگاه هاي بادس��نجي به منظور پايش امکان نصب 
نيروگاه هاي بادي از  س��ال گذشته نصب شده است که 
در صورت کسب نتايج مورد انتظار به زودي شاهد ايجاد 

مزارع توليد انرژي بادي در اين مناطق خواهيم بود.  
وي در ادامه اين نشس��ت خبري به موضوع کمبود 
منابع اعتباري اش��اره کرد و گفت:  شرکت توزيع برق 
استان کردستان به جز ارقام ناچيزي درخصوص توسعه 
خطوط نفوذي براي کشاورزي، از محل اعتبارات ملي 
و استاني هيچ سهمي ندارد و کل درآمدهاي شرکت از 
محل فروش انشعاب و انرژي کسب مي شود که به اندازه 
هزينه هاي لازم  نيست و البته در وصول اين مطالبات نيز 
مشکلاتي وجود دارد و درصد وصول مطالبات به 70 تا 
80 درصد درحال حاضر کاهش  پيدا کرده اس��ت و اين 
موضوع مي تواند مانع ارايه خدمات بهتر به مشترکين 
ش��ود.  وي افزود: يکي از مش��کلات اساس��ي شرکت، 
عدم پرداخت قبوض از سوي سازمان ها و دستگاه هاي 
اجرايي اس��ت و انتظار ما اين است که سازمان ها هم در 
زمينه رعايت صرفه جويي و ه��م در زمينه پرداخت به 

موقع قبوض همکاري بيشتري داشته باشند.  
نجفيان با اشاره به اينکه شرکت برق به ازاي هر قبض 
در صورت پرداخت حض��وري در باجه بانک مبلغ 600 
تومان پرداخت مي کند تصري��ح کرد: هم اکنون حدود 
30 تا 40 درصد مش��ترکين اس��تان  قب��وض خود را 
غيرحضوري پرداخت مي کنند که اين موضوع در برخي 
استان هاي ديگر به 90 درصد هم مي رسد و انتظار ما اين 
است که مردم قبوض خود را از طريق غيرحضوري مانند 
باجه هاي خودپرداز، اينترنت، تلفن همراه و ... پرداخت 
کنند زيرا ما س��الانه مبلغ هنگفتي که مي تواند صرف 
خدمات بيشتر به مشترکين شود را به بانک ها از اين بابت 

پرداخت مي کنيم.  
نجفيان در ادامه به روند مصرف برق در استان اشاره 
کرد و گفت:   رش��د پيک مصرف در س��ال ج��اري 7 تا 
8 درصد بوده اس��ت که به نسبت  س��ال گذشته حدود 
2 درصد بيشتر بوده علاوه بر اينکه مصرف برق استان در 
 سال جاري 8 درصد بيشتر از  سال قبل است که قسمتي 
از آن به جهت ورود 30 هزار مش��ترک جديد به شبکه 
بوده و قسمتي ديگر ناش��ي از ورود کولرهاي گازي در 

فصل تابستان به مدار بوده است.  
وي اف��زود: به رغم تمامي مش��کلات خوش��بختانه 
تابستان امسال را بدون خاموشي ناشي از کمبود انرژي 
پشت سر گذاشتيم و اگر خاموشي هايي نيز اتفاق افتاده 
ناشي از تعميرات يا سوختن تجهيزات براثر بار اضافي 
بوده که به سرعت رفع شده اس��ت.  نجفيان در ادامه با 
بيان اينکه حدود 3 هزار انش��عاب غيرمجاز در سنندج 

وجود دارد و  شرکت س��الانه بيش از 30 ميليارد ريال 
از اين بابت متضرر مي شود، يادآور شد: با توجه به ماده 
8 قانون عدم واگذاري خدمات به س��اخت و س��از هاي 
غيرمجاز از واگذاري انشعاب به منازل بدون مجوز منع 
ش��ده ايم و در صورت رف��ع اين موانع  آم��اده واگذاري 

انشعاب به اين شهروندان هستيم.  
مديرعام��ل ش��رکت توزي��ع ني��روي برق اس��تان 
کردس��تان در ادامه به لزوم توجه دس��تگاه ها و اماکن 
حس��اس و ضروري به رعايت اص��ول پدافند غيرعامل 
اشاره و خاطرنشان کرد: براس��اس مصوبه دولت کليه 
دستگاه ها و سازمان هايی  که دارای درجه بندي حساس 
و حياتي هستند و کليه اماکن مهم بايد به ژنراتورهاي 
برق اضطراري مجهز ش��وند و انتظار ما از دستگاه هاي 
استان اين است که در اين زمينه اهتمام و توجه جدي 
و آمادگي لازم را براي رويارويي با شرايط بحران داشته 
باش��ند.   وي در پايان ضمن ارايه گ��زارش از وضعيت 
شبکه و مشترکين برق استان از تعامل مطلوب رسانه ها 
با شرکت هاي آب و برق تشکر کرد و خواستار همکاري 

بيشتر رسانه ها به ويژه در نيمه اول  سال با اين شرکت ها 
شد.  

 حجم روان آب های کردستان
 به ۵ ميليارد و ۳۰۰ متر مکعب می رسد

مديرعامل شرکت آب منطقه ای کردستان در ادامه 
گفت: حجم روان آب های سطحی استان کردستان تا 
 سال 1400 و افق 10 سال آينده به 5 ميليارد و 300 متر 

مکعب می رسد.   اقبال ش��اه نظری افزود: امسال حدود 
40 درص��د از اعتبارات 80 ميلياردتومانی ش��رکت آب 
منطقه ای استان از محل منابع ملی و استانی و معادل 

30 ميليارد تومان تخصيص يافته است.  
وی افزود: اخيرا با شرايطی که در سطح کشور از نظر 
کم آبی و بحران آب به وجود آمده حساسيت های بخش 
آب بيشتر ش��ده و بايد با برنامه ريزی درست در آينده 

کمترين مشکل را داشته باشيم.  
مديرعام��ل ش��رکت آب منطقه ای کردس��تان به 
13/2ميليارد متر مکعب نزولات جوی استان اشاره   و 
تصريح کرد: امسال در مقايسه با سال های گذشته ميزان 

نزولات جوی 20 درصد کاهش داشته است.  
وی گفت: متاسفانه به دليل تغيير اقليم و کاهش آب 
42 درصد ميزان روان آب های سطحی استان کردستان 
هم کاهش داش��ته اس��ت.  ش��اه نظری به مش��کلات 
ذخيره سازی در پشت سدهای استان اشاره کرد و افزود: 
در طول 3 سال گذشته ذخاير در پشت سدها با کاهش 

25 درصدی تنظيمی آب مواجه شده است.  

وی ميزان اعتبارات مصوب  سال گذشته را، 70 ميليارد 
تومان عنوان کرد و گفت: اين اعتب��ارات برای 7 پروژه 
اجرايی در دست اقدام و تکميل ساخت سدهای سورال، 
چراغ ويس سقز، سياه زاخ ديواندره و سد آزاد با پيشرفت 
بيش از 80 درصد هزينه شده است.  مديرعامل شرکت 
آب منطقه ای کردس��تان گفت: قرار شد اين پروژه ها تا 
تيرماه امسال به اتمام برسد اما به دليل محدوديت های 

اعتباری اين طرح ها به اتمام نرسيده است.  
شاه نظری خاطرنشان کرد: اين س��دهای در دست 
اقدام اس��تان از حساس��يت خاصی برخوردار هستند 
به طوری که تکمي��ل اين پروژه ه��ا در روند تأمين آب 
شرب استان موثر خواهد بود و در صورت تأمين اعتبار 

در امسال اين طرح ها به اتمام می رسند.  
اجرای خط آبرسانی به بانه و سقز

مديرعامل شرکت آب منطقه ای کردستان از اجرای 
طرح آبرسانی به شهرهای بانه و سقز با بيش از 70 درصد 
پيش��رفت فيزيکی خب��ر داد و اظهار ک��رد: مطالعات 
طرح های آبرسانی به ش��هرهای بيجار، مريوان، قروه و 
دهگلان به اتمام رس��يده و اين طرح ها نيز اجرا خواهد 
شد.  وی به اجرای پروژه پساب تصفيه خانه در راستای 
تأمين آب شرب و صنعت استان اشاره کرد و گفت: برای 
اجرای اين طرح 230 قرارداد اجرايی و مطالعاتی در سال 

93 منعقد شده است.  
ش��اه نظری از کاهش 30متری آب در دش��ت های 
دهگلان و قروه خبر داد و افزود: درحال حاضر شهرهای 
مريوان، کامياران، بيجار، قروه و دهگلان از محل منابع 

زيرزمينی استفاده   می کنند.  
 مشکل کم آبی در شهر سنندج 

کاهش يافته است
مديرعامل شرکت آب منطقه ای کردستان به مشکل 
کم آبی در شهر سنندج و کاهش مش��کل اشاره کرد و 
گفت: آب سد قشلاق از ارتفاع 128 ميليون مترمکعب 
حجم آب حدود 108 ميليون متر مکعب آن در زير تونل 
قرار دارد و بدون اس��تفاده است و فقط20 ميليون متر 

مکعب اين سد قابل استفاده است.  
وی گفت: تا  سال 94 با توجه به تمهيدات اتخاذشده 
آب انتقالی از س��د آزاد به ميزان 40 ميليون متر مکعب 
برای رفع مشکل کم آبی سد قش��لاق به شبکه تزريق 

می شود.  
7۳ درصد روستاهای کردستان تحت پوشش 

شرکت آب و فاضلاب روستايی هستند
مديرعامل شرکت آب و فاضلاب روستايی کردستان 
گفت:   73 درصد از روس��تاهای س��طح اس��تان تحت 
پوشش ش��رکت آب و فاضلاب روس��تايی کردستان 
هس��تند.   رحم��ان رحيم��ي همچني��ن  از تصويب 
راه اندازی 20 مجتمع آبرسانی روستايی در کردستان 
خبر داد و بيان داش��ت: درحال حاضر 12 مجتمع آن 
در سطح روستاهای اس��تان فعال اند و مابقی به دليل 
کمبود اعتبارات کار احداث آنها به پايان نرس��يد که در 

سال جاری پروژه های باقی مانده پيشنهاد شده است.  
مديرعامل شرکت آب و فاضلاب روستايی کردستان 
با اشاره به وجود 112 هزار فقره مشترک روستايی تحت 
پوشش ش��رکت آب و فاضلاب روس��تايی کردستان 
اضافه کرد: متاسفانه به دليل مشکلات خشکسالی در 
سال جاری تمام تأسيسات آبرسانی تحت پوشش قرار 

گرفتند و باعث بروز مشکلاتی شدند.  
رحيمی به استفاده غيرمجاز از چاه های آبی و آب های 
زير زمينی در کردستان اشاره و خاطرنشان کرد: با وجود 
اين که اکثر روس��تاهای کردس��تان دارای تأسيسات 
آبرسانی هستند، ولی به دليل استفاده غيرمجاز از آب 
با مش��کل کمبود آب روبه رو هس��تيم.  وی از آبرسانی 
به 30 روستای کردس��تان با تانکر خبر داد و گفت:   در 
برخی روستاها استفاده از آب برای دام ها بيشتر از مصرف 
برای روستاس��ت.  مديرعامل ش��رکت آب و فاضلاب 
روستايی کردستان با اشاره به تخصيص اعتباری بالغ بر 
162 ميليارد تومان در سال جاری گفت:   خوشبختانه در 
سال جاری رديف های اعتباری خوبی برای شرکت آب و 

فاضلاب روستايی کردستان در نظر گرفته شده است.  
وی در پايان با اش��اره به اين که اين اعتبارات از محل 
اعتبارات رهبری، اس��تانی و ملی تأمين ش��ده اذعان 
داشت: اين طرح ها ش��امل شش دهنه چشمه، هشت 
حلقه چاه، 35/4 کيلومتر خط انتقال، 47/33 کيلومتر 
شبکه توزيع، يک هزار و 458 فقره انشعاب و 11 ايستگاه 

پمپاژ آب است.  
انتقال روزانه 1۰ مگاوات برق به عراق

مدير انتقال نيروی برق کردس��تان ب��ا بيان اين که 
روزانه به ميزان 10 مگاوات برق به پنجوين عراق منتقل 
می شود، گفت: در نيروگاه سيکل ترکيبی استان 950 

مگاوات برق توليد می شود.  

د یار

  انگور در مهد توليد 
کيلویی 10 هزار تومان 

رئيس اتحادي��ه بارفروش��ان اروميه گفت: 
هيچ گونه مش��کل و کمبودی در عرضه ميوه 

نداريم.     
قاس��م عزت��ی در گفت وگو با ايس��نا با بيان 
مطلب فوق اف��زود: به علت تازه عرضه ش��دن 
س��يب به بازار فروش، فعلا قيمت اين ميوه در 
بازار بالاست اما س��اير ميوه ها ازجمله شليل، 
آلو، هندوانه و ديگر ميوه ها به قيمت مناس��ب 

عرضه می شوند.     
وی همچني��ن در رابطه با قيم��ت برخی از 
ميوه ه��ا اظهار ک��رد: درحال حاض��ر هر کيلو 
س��يب به قيمت 5 ه��زار تومان و انگ��ور نيز تا 

10 هزار تومان به فروش می رسد.     
وی با تأکيد بر اين مطل��ب که به هيچ وجه 
ميوه ه��ای موجود در ب��ازار ارومي��ه وارداتی 
نيس��تند، گفت: نه تنها نيازی ب��ه وارد کردن 
ميوه وجود ندارد، بلکه به کشور های همجوار 
مانند عراق و ترکيه نيز ميوه صادر می کنيم.     
وی با اشاره به اين که امسال زيرساخت های 
لازم برای صادرات مس��تقيم ميوه توليد شده 
در آذربايجان غربی، به روس��يه فراهم ش��ده 
اس��ت، تصريح کرد: محصولاتی از قبيل خيار، 
بادمج��ان و کي��وی به کش��ور روس��يه صادر 
ش��ده اند که در سال های گذش��ته اين امکان 

وجود نداشت.     
عزت��ی در رابطه ب��ا تغيي��ر قيمت ها گفت: 
قيمت ميوه نس��بت به س��ال قب��ل 40 درصد 
کاهش يافته و در ش��هر اروميه نيز در مقايسه 
با س��اير شهرس��تان های کش��ور قيمت ميوه 

30 درصد کمتر است.     
وی خاطرنشان کرد: کش��اورزان می توانند 
به صورت مس��تقيم و بدون دخالت اتحاديه و 
فروشندگان به فروش محصول خود در ميدان 

تر بار بپردازند.     

زلزله مورموری به پلدختر حدود 
10 ميليارد تومان خسارت زد 

نماينده مردم پلدخت��ر در مجلس گفت: در 
زلزله اخير مورموری روس��تاهای پلدختر نيز 

دچار آسيب شدند.   
علی کائي��دی در گفت وگو با ايس��نا افزود: 
باتوجه به زلزله اخير ايلام، آبدانان و مورموری 
متاس��فانه شهرس��تان پلدختر دچار خسارت 

شد.   
وی با بيان اين که بر اثر اين زلزله و با برآورد 
اوليه ميزان خس��ارت در شهرستان پلدختر 
به ويژه در روستاها بين 6 تا 10 ميليارد تومان 
اس��ت، اضافه ک��رد: در نامه ای که اس��تاندار 
 لرس��تان ب��ه رئي��س س��تاد بحران کش��ور

و قائم مقام وزير کشور نوشته است بيان شده 
که اين اعتبارات برای پلدختر در نظر گرفته 

شود.   
کائيدی ادامه  داد: در ملاق��ات با آقای نجار 
و با بازديد غيرمحسوس��ی که از روس��تاهای 
هل��وش، چم مه��ر، تن��گ فن��ی، جلوگي��ر و 
رنگين بان داشتم مس��ائل را برايش��ان بازگو 
کردم و وی قول داد در جلس��ه ای که با بنياد 
مس��کن کش��ور خواهند داش��ت، مس��أله را 

پيگيری کنند. 

 کرجی ها نيمی از سال
 هوای آلوده خوردند 

مدي��رکل حفاظ��ت محيط زيس��ت البرز 
گفت: ش��هروندان کرجی در س��ال گذشته 
نيمی از  س��ال را در ش��رايط هوای ناس��الم 

سپری کردند.  
حس��ين محم��دی در گفت وگو با ايس��نا 
اظهار کرد: البرز 4 درصد جمعيت کش��ور را 
در خود جای داده و تراکم جمعيت در استان 
10براب��ر ميانگين تراکم جمعيت کش��وری 

است.  
وی افزود:  13 درصد از واحدهای توليدی 
کش��ور در البرز واقع ش��ده اس��ت ک��ه اين 
حجم عظي��م از صنايع باعث تولي��د زباله و 
پس��ماندهايی می ش��ود که  درصد ناچيزی 
از آن مديري��ت و بقي��ه وارد محيط زيس��ت 
می شود. کرج، س��ومين کلانشهر کشور پس 
از تهران و مشهد اس��ت و با مشکلات زيادی 
روبه رو اس��ت که اساس��ی ترين آن مس��أله 

آلودگی هواست.  
مديرکل حفاظت محيط زيس��ت البرز بيان 
کرد: براساس تحقيقات انجام شده در سال 92 
حدودا ش��ش ماه از س��ال در کرج وضع هوای 

ناسالم و ناپاک وجود داشته است.  
وی افزود: خوشبختانه دولت با توزيع بنزين 
با استاندارد يورو 4 در سال جاری در مقايسه با 
 سال 92 موجب ش��ده در تعداد روزهای پاک، 
افزايش 5 تا 6 برابری را شاهد باشيم و روزهای 
ناس��الم نيز به نصف کاهش پيدا کرده اس��ت. 
علاوه بر آلودگی ناشی از سوخت های فسيلی، 
آلودگی هوای ناشی از پديده ريزگردها نيز در 
استان رخ داده است که بايد جلوی اين مسأله 

را گرفت.  
اين مس��ئول تصريح کرد: کان��ون همه اين 
ريزگردها، منش��أ داخلی داش��ته و از جنوب 
قزوين، ش��مال اس��تان مرکزی، غرب تهران 
و بخش��ی از البرز ناشی می ش��ود. بايد با يک 

همگرايی با آن برخورد شود.  

فراخوان همکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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تمهيدات شهرداری بندرعباس برای 
 جابه جایی دانش آموزان

 و دانشجویان
ش��هردار بندرعباس از آمادگی کامل ناوگان 
حمل ونقل عمومی برای جابه جايی شهروندان 
و خصوصا دانش آموزان و دانشجويان در ابتدای 

مهرماه خبر داد.  
به گزارش رواب��ط عمومی و ام��ور بين الملل 
ش��هرداری بندرعباس، هرساله با نزديک شدن 
به اول مهرم��اه، خانواده ها دغدغ��ه رفت و آمد 
فرزندانش��ان به مدرس��ه را دارند که شهرداری 
بندرعب��اس ب��ا تمهيداتی ک��ه ويژه اي��ن ايام 
انديش��يده، به دنبال رف��ع اين دغدغه اس��ت.  
س��رويس های حمل ونق��ل عمومی در ش��هر 
بندرعباس همواره با استقبال خوب شهروندان 
فهيم و با فرهنگ اين ش��هر روبه رو می ش��ود و 
تقريبا می توان گفت که فرهنگ استفاده از ناوگان 
حمل ونقل عمومی در بندرعباس، نهادينه شده 

است.  
اس��تفاده از ناوگان حمل ونقل عمومی برای 
ترددها، آسوده خاطری ش��هروندان را به دنبال 

دارد.  
شهردار بندرعباس ضمن بازديد از اتوبوس های 
درون شهری متعلق به س��ازمان اتوبوسرانی که 
برای بازگش��ايی مدارس آماده ش��ده اند، اظهار 
کرد:  يکی از بخش هايی که قرار است برای مردم 
و خصوصا دانش آموزان و دانشجويان در آغاز سال 
تحصيلی خدمات رسانی کنيم،  بخش حمل ونقل 

است.  
عب��اس امين��ی زاده با اش��اره ب��ه اين که در 
حوزه های مختلف حمل ونقل و خصوصا سازمان 
اتوبوس��رانی و تاکس��يرانی و همچنين سازمان 
حمل ونق��ل و ترافي��ک تمهي��دات لازم برای 
بازگشايی مدارس انديش��يده شده است، افزود: 
حمل ونقل مسافر و ايمن س��ازی و بهبود عبور و 
مرور در شهر بندرعباس به عنوان موضوعی مهم 

در دستور کار شهرداری قرار دارد.  
وی با اشاره به بازديدش از اتوبوس های سازمان 
اتوبوسرانی، خاطرنشان کرد: امسال در آغاز  سال 
تحصيلی حدود 130دستگاه اتوبوس مهيا شده تا 

کار حمل ونقل دانش آموزان انجام شود.  
ش��هردار بندرعباس با بيان اين که نسبت 
به  س��ال قبل حداقل 40دس��تگاه از طريق 
نوس��ازی و تعميرات به ناوگان درون شهری 
بندرعباس اضافه شده است، تصريح کرد: در 
3سال گذشته هيچ گونه اتوبوس جديدی به 
ناوگان حمل ونقل کش��ور اضافه نشده، با اين 
وجود ش��هرداری بندرعباس به دنبال رفاه و 
آسوده خاطری ش��هروندان برای جابه جايی 

است.  
جابه جايی دانش آموزان در روز اول 

مهرماه رايگان است
مديرعامل س��ازمان اتوبوس��رانی شهرداری 
بندرعباس با اشاره به آماده سازی 130دستگاه 
اتوبوس برای بازگش��ايی مدارس، اعلام کرد: هر 
دستگاه تقريبا 800نفر جابه جايی داريم و با توجه 
به تعداد اتوبوس ها تقريبا روزانه 100هزار نفر با 
استفاده از ناوگان حمل و نقلی اتوبوس جابه جا 

می شوند.  
حمزه پ��ور ب��ا اش��اره ب��ه اين که بازس��ازی 
اتوبوس ه��ای قبلی در دس��تور کار ق��رار دارد، 
اف��زود: باتوجه به اين ک��ه بنده عض��و اتحاديه 
اتوبوس��رانی های کشور هس��تم، وزارت کشور 
به دنبال خريد 1700دس��تگاه اتوبوس جديد از 

طريق اعتبارات فاينانس است.  
وی اضافه کرد: به مح��ض انجام اين خريدها، 
بندرعباس نيز از اتوبوس ه��ای جديد برخوردار 

می شود.  
 BRT بهره برداری از فاز نخست

بندرعباس؛  به زودی
مع��اون حمل ونق��ل و ترافي��ک ش��هرداری 
بندرعباس نيز در بازدي��د از ناوگان حمل ونقل 
عمومی اظهار کرد: متاسفانه در شهر بندرعباس 
به دليل استفاده از خودروهای شخصی برای رفت 
و آمد، ميزان استفاده از سرويس های حمل ونقل 

عمومی کاهش يافته است.  
هاشمی با اش��اره به اين که نوسازی ناوگان در 
افزايش ميزان اس��تفاده مردم از س��رويس های 
حمل ونقل عمومی تاثيرگذار است، افزود: سعی 
داريم تا پاي��ان برنامه پنجم توس��عه با اقدامات 
لازم، ميزان استفاده از سرويس های حمل ونقل 
عمومی را افزايش دهيم.  وی در بخش ديگری از 
سخنانش با اظهار اين که سعی در احيا و بازسازی 
و حتی نوسازی بخش��ی از ناوگان در دستور کار 
قرار دارد، بيان کرد: فاز نخس��ت BRT تا پايان 

 سال جاری به بهره برداری می رسد.  

گزارش

آب سنندج آلوده نيست
در ادامه اين نشس��ت مديرعامل شرکت 
آب و فاضلاب ش��هری کردس��تان با اشاره 
به اين که کيفيت آب س��الم خط قرمز اين 
شرکت است، گفت: در صورت وجود هرگونه 
آلودگی در آب با اطلاع رسانی مناسب آن را 
قطع می کنيم.  عليرضا تخت شاهي با اشاره 
به اين که درح��ال حاضر آب کردس��تان با 
هيچ گونه مش��کلی از نظ��ر کيفيت مواجه 
نيست، افزود: بايد موج س��واری برخی ها را 
در زمينه شايعه آلودگی آب سنندج کنترل 
کني��م.  مديرعامل ش��رکت آب و فاضلاب 
ش��هری کردس��تان از توزيع آب با کيفيت 
مطلوب در سطح شهرستان های کردستان 
خب��ر داد و بيان ک��رد: متاس��فانه به دليل 
قطعی های اخير در سنندج به اين شايعات 

دامن زده شد.  
وی با اش��اره به اين که با وجود ش��ايعات 
اخير در مورد آلودگی آب کردستان به هيچ 
عنوان نيازی به مصرف آب معدنی نيس��ت، 
افزود:   اين ش��ايعه به نفع فروشندگان آب 
معدنی تمام ش��د.  تخت ش��اهی استاندارد 
آب کش��ور را 10/53 عنوان ک��رد و افزود:   
درحال حاضر آب اس��تان کردستان از اين 
استاندارد برخوردار است و در صورت آلوده 
بودن از طريق رس��انه های گروهی به مردم 

اطلاع رسانی می شود.  
وی ب��ا اعلام اين که بحث کيفي��ت آب را 
به هيچ وجه نمی ت��وان از مردم مخفی کرد، 
افزود: شهروندان ما در هر مکانی اگر از آلوده 
بودن آب مطلع ش��دند ما را در جريان قرار 
دهند تا اقدام��ات لازم در اين زمينه صورت 
گي��رد.   مديرعامل ش��رکت آب و فاضلاب 
ش��هری کردس��تان بر جدی گرفتن بحث 
کمبود آب در استان تأکيد کرد و ادامه داد: 
ميزان ذخيره آب در استان تا پايان آبان ماه 
اس��ت و اين اولين باری اس��ت که در استان 
برای تأمين آب نگرانی هايی به وجود آمده و 

هشدار داده شده است.  
وی با اشاره به اين که هيچ ارگان و سازمانی 
به اندازه رسانه و مطبوعات در فرهنگ سازی 

اس��تفاده بهينه از آب بين مردم تاثيرگذار 
نيست، بيان کرد: متاسفانه امروز در استان 
شاهد مشکل کمبود آب و ريزگردها و هوای 
آلوده هستيم و انجام هر اقدامی در اين زمينه 

نيازمند عزم همگانی مردم است.  
وی ب��ا بي��ان اين ک��ه درح��ال حاض��ر 
97/5 درصد جمعيت ش��هری کردس��تان 
تحت پوش��ش ش��رکت آب و فاض��لاب 
شهری هستند، تصريح کرد: درحال حاضر 
يک ميليون و 64 ه��زار و 104نفر جمعيت 

شهری از آب آشاميدنی برخوردار هستند.  
مديرعامل شرکت آب و فاضلاب شهری 
کردس��تان تعداد ش��هرهای تحت پوشش 
در کردس��تان را 25 شهر عنوان کرد و ادامه 
داد:   درح��ال حاضر چه��ار تصفيه خانه در 
شهرستان های قروه، سنندج، مريوان و سقز 
در دست بهره برداری اس��ت.   تخت شاهی 
با اش��اره به بهره برداری از تصفيه خانه های 
شماره 2 سنندج و شهرستان سقز در  سال 
جاری تصريح کرد: درحال حاضر کار احداث 
تصفيه خانه در شهرستان های بانه، بيجار و 

سريش آباد درحال اجرايی شدن است.  
وی از بهره برداری آزمايشی تصفيه خانه 
شهرس��تان بيجار خب��ر داد و بي��ان کرد: 
برای احداث تصفيه خانه ش��ماره 2 سنندج 
پروژه های زيادی ازجمله 60کيلومتر خط 

انتقال، سه ايستگاه پمپاژ اجرايی شدند.  
مديرعامل شرکت آب و فاضلاب شهری 
کردس��تان عنوان ک��رد: با بهره ب��رداری از 
تصفيه خانه ش��ماره دو س��نندج يک هزار 
و 120 ميلی مت��ر در ثاني��ه ب��ه ظرفي��ت 

تصفيه خانه های موجود اضافه می شود.  
تخت شاهی از مرحله اجرای فراخوان برای 
احداث تصفيه خانه در شهرستان ديواندره 
خب��ر داد و يادآور ش��د: اي��ن تصفيه خانه 
برای اولين بار در اس��تان در قالب طرح های 
BOT اجرايی می شود که اميدواريم احداث 
تصفيه خانه در شهرس��تان های سروآباد و 
دهگلان نيز در قالب همين طرح ها اجرايی 

شود.  


